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PROJEKT 

P R O T O K Ó Ł  NR XIII/2025 

 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 29 kwietnia 2025 r. w sali  Urzędu Gminy                                

w Kotlinie w godz. od 13:00 do 14:20 
 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum.  

                  Otwarcia XIII sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Dariusz Walczak, a następnie powitał: radnych, Wójta Gminy Kotlin Pawła Wyremblewskiego, 

Sekretarza Gminy Monikę Błaszczyk, Skarbnika Gminy Alicję Andrzejewską, adwokata 

Jakuba Kalaka oraz  sołtysów. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził obecność 14 radnych, co wobec 

ustawowego składu 15 radnych stanowi kworum zdolne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

Nieobecny na sesji radny Radosław Wałkiewicz. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki do protokołu.  

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

     Przewodniczący Rady poinformował, że Wójt Gminy Kotlin złożył wniosek o rozszerzenie 

porządku obrad o dodatkowy punkt, pod nazwą: Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie 

połączenia samorządowych instytucji kultury – Domu Kultury w Kotlinie i Biblioteki Publicznej 

Gminy Kotlin – w jedną samorządową instytucję kultury i wprowadzenie go jako punkt 18. 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie, 14 głosami „za”. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (14) 

 Marta Hudak, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika, 

Łuczak Adam,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(1) Wałkiewicz Radosław 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami oraz z wykonania 

uchwał Rady. 

6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi   

za 2024 rok. 

7. Przyjęcie informacji z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin za 2024 rok. 

8. Przyjęcie informacji z działalności Domu Kultury w Kotlinie za 2024 rok. 



2 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych położonych 

w Kotlinie przy ul. Dworcowej wraz z udziałem własności gruntu i udzielenia bonifikaty. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów Sołtysa  i Rady Sołeckiej w Twardowie. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia przedstawiciela Gminy Kotlin  w 

Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów Wielkopolski. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy do Stowarzyszenia 

pod nazwą „Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych w Poznaniu”. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości położonych                   

w Kotlinie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kotlin w obrębie ewidencyjnym Orpiszewek. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg  gminnych. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws.  budżetu  Gminy  Kotlin na rok 2025.  

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Gminy Kotlin na lata 2025–2036. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – 

Domu Kultury w Kotlinie i Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin – w jedną samorządową 

instytucję kultury. 

19. Odpowiedzi na  wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

20. Wolne głosy i wnioski. 

21. Zamknięcie obrad. 

 

 

 

3. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Gminy. 

        Przewodniczący Rady Dariusz Walczak poinformował, że protokół z XII sesji Rady 

Gminy został zamieszczony w systemie eSesja, a także udostępniony podczas komisji, sesji 

oraz w biurze Rady. Radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią i zgłoszenia uwag. 

Ponieważ uwag nie zgłoszono, Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem 

protokołu bez jego odczytywania.  

Protokoły przyjęte zostały jednogłośnie, 14 głosami „za”. 
 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (14) 

 Marta Hudak, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika, Łuczak Adam,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(1) Wałkiewicz Radosław 

 
 

4. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności w okresie między sesjami.            

 Przewodniczący Rady Dariusz Walczak poinformował, że przekazał Wójtowi Gminy 

Kotlin w dniu 28 marca br.:wnioski zgłoszone na wspólnym posiedzeniu komisji, wnioski 
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zgłoszone bezpośrednio na sesji przez radych i sołtysów, uchwały podjęte na 12. sesji  

Rady Gminy. 

Ponadto poinformował, że uczestniczył:  

− 8 kwietnia w Ogólnopolskim Turnieju Bezpieczeństwa w Ruchu Drogowym, etap 

gminny, w szkole w Sławoszewie z siedzibą w Parzewie, 

− 16 kwietnia, jako juror, w VII Konkursie Recytatorskim, który odbył się również w 

szkole w Sławoszewie z siedzibą w Parzewie, 

− 16 kwietnia w uroczystości z okazji 50-lecia pożycia małżeńskiego, 

− 18 kwietnia w spotkaniu ze Starostą Jarocińskim oraz członkiem Zarządu Powiatu 

Jarocińskiego, 

− 24 kwietnia w IX Festiwalu Tanecznym organizowanym przez Dom Kultury w Kotlinie, 

− 25 kwietnia w Ogólnopolskim Turnieju Bezpieczeństwa w Ruchu Drogowym, etap 

powiatowy w szkole w Sławoszewie z siedzibą w Parzewie. 

Ponadto odbył kilka spotkań z wójtem w sprawach bieżących. 

 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami oraz                            

z wykonania uchwał. 

     Wójt poinformował, że  uchwały podjęte przez Radę Gminy na XII  sesji zostały przekazane 

28  marca br. do nadzoru prawnego Wojewody Wielkopolskiego i do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu, zgodnie z zakresem nadzoru tych organów. 

W Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego ogłoszono uchwały będące aktami 

prawa miejscowego.  

    Wszystkie uchwały podjęte na  XII  sesji wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy 

i zamieszczono na stronie  BIP Gminy.  
 

       Od ostatniej sesji Rady Gminy zostały wydane zarządzenia Wójta Gminy Kotlin                

w sprawie: 

− określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu przyznawania i korzystania  ze 

służbowych kart płatniczych oraz rozliczania płatności dokonywanych przy ich 

wykorzystaniu w Urzędzie Gminy Kotlin, 

− przeprowadzenia wyborów do Młodzieżowej Rady Gminy Kotlin oraz powołania 

Komisji ds. przeprowadzenia wyborów do Młodzieżowej Rady Gminy Kotlin, 

− ogłoszenia naboru na stanowisko urzędnicze ds. obsługi sekretariatu (na czas 

zastępstwa) w Urzędzie Gminy Kotlin oraz powołania Komisji Rekrutacyjnej, 

− zatwierdzenia sprawozdania z wykonania planu finansowego za 2024 rok Biblioteki 

Publicznej Gminy Kotlin, 

− zatwierdzenia sprawozdania z wykonania planu finansowego za 2024 rok Domu 

Kultury w Kotlinie, 

− przedstawienia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Kotlin za 2024 rok 

wraz z informacją o stanie mienia Gminy Kotlin za 2024 rok, 

− powierzenia pełnienia obowiązków Dyrektora Domu Kultury w Kotlinie, 

− ustalenia regulamin kolonii profilaktycznych dla dzieci z Gminy Kotlin, 
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− Regulaminu Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych Urzędu Gminy Kotlin, 

− oraz trzy w sprawie zmiany budżetu Gminy na rok 2025. 

 

      Następnie przedstawił informację o realizacji zadań inwestycyjnych oraz o aktualnie 

prowadzonych postępowaniach przetargowych. Informacja stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
 

      Ponadto poinformował, że uczestniczył w: 

- spotkaniu włodarzy powiatu jarocińskiego, 

- konferencji poświęconej prezentacji raportu OECD i Gali Inwestora w Poznaniu 

organizowanym przez PAIH, 

- V Nocy z Andersenem w Szkole Podstawowej w Woli Książęcej, 

- spotkaniu ze Starostą Jarocińskim, 

- Konkursie Tarcia Chrzanu w Chrzanie, 

- -wizji lokalnej i warsztatach dotyczących rewitalizacji w gminie Kotlin, 

- gminnym i powiatowym etapie konkursu BRD, 

- zebraniu zarządu Lidera Zielonej Wielkopolski, 

- wręczeniu nagród w Gminnym Konkursie Plastycznym na Wielkanocną Kartkę, 

- w wydarzeniu zorganizowanym z okazji 50-lecia pożycia małżeńskiego i wręczenie 

medali z tej okazji, 

- spotkaniu z przedstawicielami służb mundurowych, 

- licznych spotkaniach z przewodniczącym rady gminy, radnymi, sołtysami w sprawach 

bieżących, przedsiębiorcami oraz codziennych  spotkaniach z mieszkańcami.  

- Poza tym udzielił ślubu cywilnego. 

 

 

6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi   za 2024 rok. 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Kotlin z organizacjami 

pozarządowymi  w roku 2024  przedstawione  zostało  przez Weronikę Stefaniak, referenta 

ds. ewidencji  działalności gospodarczej  i spraw społecznych  na wspólnym posiedzeniu 

stałych komisji Rady w dniu 28 kwietnia br.  

Do sprawozdania nie zgłoszono uwag, wobec czego Przewodniczący Rady uznał, że 

sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę Gminy. 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi w 

roku 2024 stanowi załącznik do protokołu. 

 

7. Przyjęcie informacji z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin za 2024 rok. 

Informacja z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin za 2024 rok zostało 

przedstawione przez dyrektorka Biblioteki, Beata Skowrońska na wspólnym posiedzeniu 

stałych komisji Rady Gminy w dniu 28 kwietnia br.  Szczegółowa informacja o działalności 

biblioteki była zaprezentowana w formie slajdów, przeplatana zdjęciami  z działalności 

kulturalno-edukacyjnej. 

Informacja przyjęta  została przez Radę Gminy i stanowi załącznik do protokołu. 

 

8. Przyjęcie informacji z działalności Domu Kultury w Kotlinie za 2024 rok. 
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Informacja z działalności Domu Kultury w Kotlinie za rok 2024 była przedstawiona przez 

dyrektora  Domu Kultury, Janusz Barański na wspólnym posiedzeniu stałych komisji Rady 

w dniu 28 kwietnia br.  

Szczegółowa informacja była uzupełniona prezentacją audiowizualną z wydarzeń 

artystycznych. 

Informacja przyjęta  została przez Radę Gminy i stanowi załącznik do protokołu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych 

położonych w Kotlinie przy ul. Dworcowej wraz z udziałem własności gruntu i 

udzielenia bonifikaty. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  Rada 

Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr XIII/92/2025 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych 

położonych w Kotlinie przy ul. Dworcowej wraz z udziałem własności gruntu i udzielenia 

bonifikaty została podjęta jednogłośnie, 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (14) 

 Marta Hudak, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika, Łuczak Adam,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(1) Wałkiewicz Radosław 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów Sołtysa  i Rady Sołeckiej w 

Twardowie. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  Rada 

Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr XIII/93/2025 w sprawie zarządzenia wyborów Sołtysa  i Rady Sołeckiej w 

Twardowie została podjęta jednogłośnie, 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (14) 

 Marta Hudak, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika, Łuczak Adam,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(1) Wałkiewicz Radosław 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia przedstawiciela Gminy Kotlin  w 

Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów Wielkopolski. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  Rada 

Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr XIII/94/2025 w sprawie ustanowienia przedstawiciela Gminy Kotlin  w 

Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów Wielkopolski została podjęta jednogłośnie, 14 głosami 

„za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 
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ZA (14) 

 Marta Hudak, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika, Łuczak Adam,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(1) Wałkiewicz Radosław 

 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy do 

Stowarzyszenia pod nazwą „Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów 

Samorządowych w Poznaniu”. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  Rada 

Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr XIII/95/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy do 

Stowarzyszenia pod nazwą „Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych 

w Poznaniu” została podjęta jednogłośnie, 14 głosami „za” i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (14) 

 Marta Hudak, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika, Łuczak Adam,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(1) Wałkiewicz Radosław 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości położonych                   

w Kotlinie. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  Rada 

Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr XIII/96/2025 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości 

położonych w Kotlinie została podjęta jednogłośnie, 14 głosami „za” i stanowi załącznik 

do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (14) 

 Marta Hudak, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika, Łuczak Adam,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(1) Wałkiewicz Radosław 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kotlin w obrębie ewidencyjnym 

Orpiszewek. 
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Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  Rada 

Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr XIII/97/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kotlin w obrębie ewidencyjnym Orpiszewek 

została podjęta jednogłośnie, 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (14) 

 Marta Hudak, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika, Łuczak Adam,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(1) Wałkiewicz Radosław 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg  gminnych. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  Rada 

Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr XIII/98/2025 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg  gminnych została 

podjęta jednogłośnie, 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (14) 

 Marta Hudak, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika, Łuczak Adam,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(1) Wałkiewicz Radosław 

 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws.  budżetu  Gminy  Kotlin na rok 2025.  

Skarbnik gminy Alicja Andrzejewska przedstawiła następujące autopoprawki do projektu 

uchwały: 

1) w załączniku nr 1 wprowadza się następujące zmiany: 

− 75095-2100 – (+) 16,51 zł (nadanie PESEL) 
2) w załączniku nr 2 wprowadza się następujące zmiany: 

− 75095-4740 – (+) 16,51 zł (nadanie PESEL) 
3) w załącznik nr 3 wprowadzamy nowe zadanie: 

− 01043-6050 – (+) 5.000,00 zł ( „Budowa sieci wodociągowej w Parzewie do działki 

nr 203/5”) 

− 01044-6050 –(+)  5.000,00 zł („Budowa sieci kanalizacyjnej w Parzewie do działki 

nr 203/5”) 

4) zmniejszenie zadania 

− 01043-6050 – (-) 10.000,00 zł (Budowa- przebudowa stacji uzdatniania wody w 

Magnuszewicach) 
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Przewodniczący Rady zarządził głosowanie przedstawionych autopoprawek do projektu 

uchwały. Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie, 14 głosami „za” i stanowią załącznik 

do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (14) 

 Marta Hudak, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika, Łuczak Adam,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(1) Wałkiewicz Radosław 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i wobec braku uwag,  Rada 

Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr XIII/99/2025 zmieniająca uchwałę ws.  budżetu  Gminy  Kotlin na rok 2025 

została podjęta jednogłośnie, 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (14) 

 Marta Hudak, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika, Łuczak Adam,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(1) Wałkiewicz Radosław 

 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Gminy Kotlin na lata 2025–2036. 

Skarbnik gminy Alicja Andrzejewska przedstawiła następujące autopoprawki do projektu 

uchwały: 

dokonuje się zwiększenia: 

− dochodów o kwotę 16,51 zł, 

− wydatków o kwotę 16,51 zł. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie przedstawionych autopoprawek do projektu 

uchwały. Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie, 14 głosami „za” i stanowią załącznik 

do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (14) 

 Marta Hudak, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika, Łuczak Adam,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(1) Wałkiewicz Radosław 
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Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i wobec braku uwag,  Rada 

Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr XIII/100/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej  Gminy Kotlin na lata 2025–2036 została podjęta jednogłośnie, 14 głosami „za” 

i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (14) 

 Marta Hudak, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika, Łuczak Adam,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, 

Śmigielska Kinga, Walczak Dariusz, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(1) Wałkiewicz Radosław 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Domu 

Kultury w Kotlinie i Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin – w jedną samorządową 

instytucję kultury. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie zapytał, czy ktoś z 

radnych ma uwagi lub pytania. 

Radna Anna Kierczyńska zapytała kto po dokonaniu połączenia będzie decydował o 

funkcjonowaniu oraz organizacji pracy w filii bibliotecznej w Sławoszewie. Czy 

kompetencje te przejdą na nową połączoną jednostkę, czyli nowego dyrektora, czy też 

pozostaną w gestii dotychczasowych struktur bibliotecznych. Radna powiedziała, że jako 

mieszkanka Sławoszewa wyraża niepokój. Mam wrażenie, że zmiany te mogą prowadzić 

do likwidacji filii bibliotecznej w Sławoszewie. Uważa, że byłby to bardzo niekorzystny 

krok, zwłaszcza w kontekście coraz częstszych uzależnień najmłodszych, od telefonów 

komórkowych i mediów cyfrowych. Filia biblioteczna w Sławoszewie pełni nie tylko 

funkcję edukacyjną, ale również integracyjną, wychowawczą. Jest bezpiecznym miejscem 

dla dzieci, młodzieży, oferującym kontakt z książką, kulturą i drugim człowiekiem, co jest 

bezcenne w dzisiejszych czasach. Radna prosiła o jasne przedstawienie planu względem tej 

placówki oraz o zapewnienie jej dalszego funkcjonowania.  

Mecenas Jakub Kalak odpowiedział, że co do pierwszej kwestii, tu musimy panią 

radną uspokoić, powołując się na statut, który stanowi załącznik do uchwały. Dyrektor 

Kotlińskiego Centrum Kultury i Biblioteki powołuje i odwołuje zastępcę dyrektora, 

pełniącego także rolę kierownika biblioteki. Biblioteka, będzie zarządzana przez zastępcę 

dyrektora, tylko formalnie, to dyrektor powołuje swojego następcę, tak jak nadaje 

regulamin organizacyjny. Co do likwidacji filii w Sławoszewie, takiego planu kompletnie 

nie ma, a wręcz przeciwnie, na połączenie musieliśmy uzyskać zgodę ministra. I we 

wniosku do ministerstwa wprost wskazywaliśmy, że gmina nie zamierza likwidować tej 

filii, że ona pozostanie na swoim miejscu i też na te okoliczności wskazywały instytucje 

biblioteczne, które również opiniowały. Także możemy uspokoić, że nie ma przynajmniej 

na razie planu likwidacji. Ponadto powiedział, że po uchwale podjętej dzisiaj będzie można 

ogłosić konkurs na dyrektora nowej instytucji, który po przejęciu kompetencji ustali 

regulamin organizacyjny. W statucie przewidziano możliwość powołania rady 
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programowej, która może doradzać dyrektorowi KCKiB w kwestiach kierunku działań 

artystycznych. Mecenas zaznaczył, że nie ma planu prawnego dotyczącego likwidacji filii. 

 

Wobec braku kolejnych pytań, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały. 

Uchwała nr XIII/101/2025 w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – 

Domu Kultury w Kotlinie i Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin – w jedną samorządową 

instytucję kultury została podjęta  13głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (13) 

 Marta Hudak, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika, Łuczak Adam,  

Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, Walczak 

Dariusz, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki Józef 

PRZECIW (1) Kierczyńska Anna 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(1) Wałkiewicz Radosław 

 

 

 

19. Odpowiedzi na  wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

Wójt udzielił odpowiedzi: 

1) na wniosek radnego Łukasza Kucharzaka została załatana dziura na ul. Słowackiego                

w Kotlinie  

2) utwardzenie pobocza drogi gminnej od nr 7 do 11 w Sławoszewie, o które wnioskowała  

sołtyska Sławoszewa Beata Skowrońska, zostanie wykonane po wyłonieniu dostawcy 

kruszywa, 

3) na wniosek sołtysa Woli Książęcej Stefana Kozłowskiego: 

− pojemnik na odzież został opróżniony, a teren  wokół niego posprzątany, 

− dziury w drodze na Hilarów oraz Huby – Wysogotówek zostały załatane, 

− kuchnia w świetlicy wiejskiej w Woli Książęcej została pomalowana. 

Ponadto informował, że w chwili obecnej nie ma dla gmin ogłoszonych naborów             

w  ramach programu „Usuwanie folii rolniczych i innych odpadów pochodzących                     

z  działalności rolniczej” prowadzonego przez NFOŚIGW. W przypadku uruchomienia 

naboru Gmina Kotlin złoży stosowny wniosek. Rolnicy będą mogli skorzystać                          

z bezpłatnej zbiórki folii rolniczej organizowanej przez Wielkopolską Izbę Rolniczą we 

współpracy z firmą Jopek-Recykling. Szczegóły zbiórki zostaną ogłoszone przez 

Powiatowe Biuro w Jarocinie, informacja taka zostanie również opublikowana na 

stronie Urzędu Gminy. 

4) na wniosek radnego Adama Łuczaka: 

−  załatano  dziury na drodze gminnej Wilcza - Magnuszewice  oraz na drodze 

gminnej przy nr 90 w Magnuszewicach, 

− poprawienie wjazdu przy posesji nr 9 i 13 w Magnuszewicach wymaga 

rozebrania nawierzchni z kostki na terenie prywatnym.  
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5) na wniosek radnej Kingi Śmigielskiej  załatano dziury na ul. Kosińskiego przy nr 2                

w Kotlinie. 

Zgłoszone przez radnych przycięcie drzew:  przy ul. Kochanowskiego w Kotlinie oraz w 

Magnuszewicach  wymaga zamówienia dźwigu z wysięgnikiem. Prace pielęgnacyjne 

drzew zostaną  wykonane do 30 maja br.  

 

    Dodatkowo informował, że udzielono pisemnej odpowiedzi radnym, którzy złożyli 

wnioski na piśmie. 

 

         Ponadto poinformował, że na wnioski zgłoszone w sprawach dróg powiatowych 

otrzymaliśmy z Referatu Dróg Powiatowych Starostwa Powiatowego w Jarocinie  

informacje, że obecnie trwają prace porządkowe na poboczach dróg w ramach których 

zlecono m.in. posprzątanie śmieci przy drogach Wola Książęca – Wysogotówek  oraz 

Magnuszewice – Prusy. Zlecono również niezwłoczne zlikwidowanie dziury na drodze 

powiatowej przy posesji nr 19  w Racendowie.   

 

20. Wolne głosy i wnioski. 

Rady Zdzisław Staszak zadał pytanie w sprawie karty seniora. Powiedział, że to 

pytanie zadał 3 – 4 miesiące temu i nadal nie uzyskał odpowiedzi. Wójt odpowiedział, że 

sprawdzimy status i udzielimy odpowiedzi na piśmie lub na następnej sesji. 

Wiceprzewodnicząca Rady Marta Hudak powiedziała, że dziura w drodze powiatowej 

w Racendowie nie została załatana, bo został tylko wysypany gryzik. Zgłosiła wniosek o 

podcięcie krzewów na łuku drogi powiatowej  przy stawie  w Racendowie.  

Radna Kinga Śmigielska odczytała pisemne wnioski  w sprawie: 

- załatania dziury w jezdni na zbiegu ulic Poznańskiej i Kosińskiego, 

- rozwiązania problemu brudnej wody wodociągowej na ulicy Kosińskiego. 

 

Wójt odpowiedział, że to nie jest zaniedbanie, bo ta sprawa była badana wiele miesięcy 

temu. Przyłącza wodociągowe na ulicy Kosińskiego są bardzo stare i pordzewiałe.                      

W jednym miejscu było wymienione przyłącze i tam woda się poprawiła. Wymiana 

przyłączy na całej ulicy to nie jest mały koszt, który trzeba zaplanować w budżecie. 

Radny Robert Klubś powiedział, że rozumie, że to jest duży koszt, ale może 

potraktować priorytetowo mieszkańców, którzy zgłaszają największy problem z jakością 

wody.  

Radna Monika Wesołek odczytała pisemny wniosek w sprawie budowy chodnika na 

ulicach 15 Sierpnia, 3 Maja i 11 Listopada. 

Radna Anna Kierczyńska odczytała następujące wnioski w sprawie: 

- podcięcie drzew rosnących przy drodze powiatowej Sławoszew – Racendów w 

kierunku cmentarza; 

- współfinansowania zakupu i montażu lustra przy posesji nr 12 w Sławoszewie; 

Radny Dominika Kwiecińska  powiedziała, że rolnicy z Twardowa złożyli wniosek w 

prawie wykonania przeprawy przez ciek. Rolnicy są pozbawieni przejazdu do swoich pól. 
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Do tej  pory  korzystali z przejazdu w okolicach pałacu, a ze względu na zmianę 

właściciela, nie mają już takiej możliwości. Pytała jakie to są koszty dla Gminy i jak 

technicznie można to wykonać. 

Wójt odpowiedział, że nie wie jakie to będą koszty. Pracownicy tym się zajmą. 

Mieszkańcy personalnie byli u niego, ale nie jest pewien, czy wpłynął wniosek. Ta sytuacja 

jest dość skomplikowana, bo oni potrzebują dwóch przepraw przez rzekę. Wybudowanie 

dwóch mostków to nie jest rzecz, którą zrobi się w tydzień. 

Radna Dominika Kwiecińska  zgłosiła wnioski w sprawie: 

- wybudowania muldy na drodze Osady w Twardowie. Komisja ds. … wydała pozytywną 

opinie w tej sprawie. 

- przycięcia dębu przy drodze gminnej w Twardowie od przystanku w kierunku 

Racendowa; 

- wymiany popękanego słupa energetycznego na placu zabaw w Twardowie; 

- wymiany lamp starego typu koło świetlicy i na Osadach 

Radna ponadto pytała kto ponosi koszty utrzymania, nawadniania boiska w 

Magnuszewicach, Gmina czy wykonawca. 

Wójt odpowiedział, że Gmina. 

Radny Robert Klubś zgłosił wnioski w sprawie: 

- odwrócenie  pokrywa od studzienki na ścieżce od strony byłego  stawu przy ulicy 

Rymarkiewicza  

- zorganizowania wspólnego spotkania z mieszkańcami ul. Mickiewicza w sprawie 

pierwokupu działek. 

Wójt odpowiedział, że chodzi o przebieg drogi Łąkowej, która ma połączyć drogę 

Dworcową z ul. Powstańców Wlkp. Toczone są rozmowy głównie z właścicielami, przez 

których nieruchomości ta droga będzie przebiegać. Droga ta jest w naszym miejscowym 

planie zagospodarowania przestrzennego  od 20 lat. Każdy, kto tam mieszkał ,albo nabywał 

działkę musiał być poinformowany o tym, że ta droga jest tam zaplanowana. Konsultacje 

społeczne w tej sprawie odbyły 20 lat temu. Nie możemy zatrzymać wszelkich inwestycji 

tylko dlatego , że nie wszystkim będzie to wygodne. Dla nas to też nie jest nic przyjemnego 

wejście komuś na nieruchomość. To nie jest łatwa i przyjemna decyzja, ale jeśli jej nie 

podejmiemy, to nie powstaną żadne nowe drogi. 

Radny Robert Klubś pytał, czy Gmina dofinansuje  obchody 95-lecia OSP w Kotlinie. 

Wójt odpowiedział, że jest to po części fundowane z funduszu sołeckiego, czyli również 

z Gminy Kotlin. To Wójt Kotlina skontaktował strażaków ze sołtysem kotlina. Bez Wójta 

Gminy Kotlin nie byłoby  tego dofinansowania z funduszu sołeckiego. Poza tym to Gmina 

Kotlin funduje całe koszty typu przyłącze energetyczne, które będzie wykonane przy 

choince. Poza tym wszyscy pracownicy Domu Kultury będą pracować na tym wydarzeniu, 

będą wypożyczać nagłośnienie oraz scenę, za które Gmina Kotlin nie będzie pobierała 

żadnych opłat i w taki sposób będzie to dofinansowane. 

Sołtys Woli Książęcej Stefan Kozłowski  zgłosił wnioski w sprawie: 
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- naprawienia znaku drogowego na Poniatówce od nr 70 do 90; 

− opróżnienia pojemnika na odzież i posprzątania wokół niego przy sklepie w Woli 

Książęcej. 

Ponadto sołtys podziękował za pomalowanie kuchni w świetlicy wiejskiej. 

Sołtyska Sławoszewa Beata Skowrońska zgłosiła wnioski w sprawie: 

- uzupełnienia pobyczy szczególnie na  łukach drogi powiatowej Kotlin – Sławoszew; 

- załatania dziury w drodze powiatowej w Sławoszewie na wprost sklepu. 

Sołtys Kurcewa Kamil Matłoka zgłosił wnioski w sprawie: 

- zamontowania dwóch znaków ustąp pierwszeństwa na drodze gminnej do lasu i przy 

figurze  oraz ustawienie tabliczek informacyjnych z numerami posesji; 

- ustawienia lustra na drodze gminnej Amaryka od strony Czermina; 

- usunięcia spalonego drzewa przy drodze powiatowej  Kurcew – Kotlin. 

Radny Adam Łuczak zapytał, co z dwoma dziurami na boisku w Magnuszewicach. 

Wójt odpowiedział, że będziemy się starać, aby te miejsca uzupełnić. 

Radny Adam Łuczak powiedział, że tyle co mu wiadomo, to jest w tej chwili gwarancja 

i każde działanie skutkuje zerwaniem gwarancji. Poza tym pytał, czy coś wiadomo w 

sprawie kurników w Magnuszewicach. 

Wójt odpowiedział, że sprawa jest w trakcie realizacji. 

Radna Dominika Kwiecińska  zgłosiła wniosek w sprawie naprawienia odcinka  drogi 

gminnej Twardów – Kotlin przed wysypiskiem śmieci. 

Radna Monika Wesołek zgłosiła wniosek w sprawie zlikwidowania wyrwy w jezdni  

na ulicy 22 Czerwca. 

Radny Grzegorz Warmuz pytał, które w tym roku drogi dojazdowe do pól będą 

wykonywane, w ramach dofinansowania od Marszałka Województwa Wielkopolskiego. 

Wójt odpowiedział, że w Woli Książęcej, Wysogotówku na tzw. Ślewicz, Kotlinie do 

stacji uzdatniania wody, która jest budowana i Wilczy. 

Radny Józef Winiecki zgłosił wniosek o załatanie dziury na łuku drogi powiatowej w 

Woli Książęcej w kierunku Hilarowa. 

 

21. Zamknięcie obrad. 

Dziękując wszystkim za udział, Przewodniczący Rady zamknął XIII sesję Rady Gminy 

Kotlin. 

 

Przewodniczący Rady 

Dariusz Walczak 

 

Protokółowała: Wanda Margiela 
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Link do transmisji sesji >>> 

https://kotlin.esesja.pl/transmisja/67812/xiiiasesjaaradyagminyakotlina29akwietniaa2025.htm  

 

 

Wyniki głosowania uchwał >>>  https://kotlin.esesja.pl/listaglosowan/c2fdca22-15da-4  

 

Uchwały >>>  https://kotlin.bip.net.pl/?c=690 

https://kotlin.esesja.pl/transmisja/67812/xiiiasesjaaradyagminyakotlina29akwietniaa2025.htm
https://kotlin.esesja.pl/listaglosowan/c2fdca22-15da-4
https://kotlin.bip.net.pl/?c=690

